

卫理公会以萨迦守望者 21-27/10/2021

十月第四个星期的祷告事项

1. 家庭

- 为夫妻之间的相爱祷告/ 预备自己可以成为将来伴侣的祝福
- 为你和孩子的关系祷告/ 为你和父母或家人间的关系祷告
- 提名为还没信主的家人祷告

2. 教会

- a. 为着 10 月 23 日（早上 9 时-10 时）的灵修日营《成为我的异象》祷告。
- b. 为着 10 月 30 日（早上 9 时）卫理神学院第二十三届毕业礼祷告，同时也纪念即将毕业的神学生。

3. 国家

- a. 为马六甲州选的防疫 SOP 祷告。祝福他们可以在安全的环境中中进行选举。
- b. 为卫生部推动疫苗接种的强硬态度祷告。愿主保守各方的辩论和探讨可以理性并有益于疫情的管制。

4. 世界

- a. 为着阿富汗针对什叶派清真寺的自杀式恐怖袭击，求主怜悯和保守阿富汗的局势。
- b. 为中非共和国的和平祷告。该国已被武装暴力困扰了近十年。求主保守该国的和平，让近日所达成的和平协议可以继续维持。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 21-27/10/2021

Prayer items 4th week of October

1. Family:

- Pray for the love between husband and wife/Prepare yourself to be a blessing and guide to younger couples
- For parents: pray for your relationship with your children/For Children: Pray for your relationship with your parents.
- Pray by name for your family members who have not believed in Jesus.

2. Church:

- Pray for the Spiritual Direction camp on 23 Oct(9-10am).
- Pray for the 23rd graduation Service of Methodist Theological School on 30 Oct(9am). Pray for the graduates.

3. Nation:

- Pray for the SOP for the elections in Melaka. Pray that the election will be carried out safely.
- Pray that the KKM will actively promote the vaccination program. May God oversee and guide the debates or discussions of all parties so that they are able to find ways to get the pandemic under control.

4. World:

- In response to suicide attacks on Shiite mosques in Afghanistan, let us pray for God's mercy and protection upon the people.
- Pray for peace in the Central African Republic. The country has been plagued by armed violence for nearly a decade. Pray for peace in this country, and for a lasting peaceful agreement that can be maintained.

Isakhar Pengawal Methodist 21-27/10/2021

Doa minggu keempat Oktober

1.Keluarga

- a. Doa untuk hubungan suami dan isteri supaya lebih saling mencintai antara satu sama lain/Doa juga untuk diri anda yang belum berumahtangga untuk menyediakan diri supaya menjadi berkat kepada pasangan masa depan.
- b. Doa untuk hubungan anda dengan anak anda/Doa untuk hubungan ibu-bapa dengan anda.
- c. Doa untuk ahli keluarga yang belum menjadi Kristian

2.Gereja

- a. Doa untuk kem rohani [Jadilah Visi Saya] yang akan dijalankan pada 23Oct.
- b. Doa untuk Majlis Graduan ke-23 MTS yang akan berlansung pada jam 9 pagi, 30Oct.

3.Negara

- a. Doa untuk pilihan raya DUN Melaka dapat dijalankan dengan selamat di bawah SOP.
- b. Doa untuk KKM yang sedang mengkaji dan membincang tentang cara-cara yang lebih berefektif untuk memastikan semua orang akan divaksin.

4.Dunia

- a. Doa untuk Serangan Pengganas terhadap Masjid Syiah yang berlaku di Afghanistan, doa untuk keadaan keamanan di Afghanistan.
- b. Doa untuk keamanan di Republik Afrika Tengah yang terganggu sebab keganasan bersenjata 10 tahun kebelakangan ini. Doa agar perjanjian damai yang dicapai baru-baru ini dapat dilanjutkan.